
Fra: Hunskaar Håvard Mørch (havard.hunskaar@vegvesen.no)
Sendt: 14.08.2018 16:49:54
Til: Bente Utne
Kopi: Nielsen Carl-Erik; Djuve Gunnar Einar; Sognnæs Guri Finne; Sekse Åsmund Andersen

Emne: SV: Trafikksikringstiltak FV40 - Matre i Sunnhordland - bru over Kvednabekkjen
Vedlegg: image001.gif;image002.jpg
Hei, Bente!
 
Vår anbefaling er at konstruksjonen («brua») over Kvednabekkjen ikke prioriteres. Vegen har ÅDT på 300, og er
ikke en del av det overordnede fylkesvegnettet.
 
SVV fikk tilsvarende henvendelse fra Kvinnherad kommune i juni. Da ga vi følgende tilbakemelding:
«Kvednabekkjen» vert drifta og vedlikehalde gjennom driftskontrakta i Hardanger, då konstruksjonen ikkje er stor
nok til å bli klassifisert som bru. Svv/Hfk har dessverre ikkje planar om å utvide konstruksjonen med det fyrste, som
fylgje av at vegar med større trafikkmengder må prioriterast i fyrste omgang.
 
Det er vanskelig å anslå kostnaden for å utvide vegen over Kvednabekkjen uten å ha gjort ytterligere
undersøkelser. Dersom dette er en fiskeelv kan det også påløpe kostnader til miljøtiltak. Erfaringstall fra
tilsvarende tiltak er fra 1 mill.kr og oppover.
 
 

Med hilsen
Håvard Mørch Hunskaar

Avdeling: Vegavdeling Hordaland
Postadresse: Statens vegvesen Region vest, Postboks 43, 6861 LEIKANGER
Besøksadresse: Nygårdsgaten 112, BERGEN
Mobil: +47 41572669  e-post/Skype: havard.hunskaar@vegvesen.no
www.vegvesen.no  e-post: firmapost-vest@vegvesen.no

Tenk miljø - spar papir. Trenger du å skrive ut denne e-posten?

 
 
 
 
 
Fra: Bente Utne [mailto:Bente.Utne@hfk.no] 
Sendt: 13. august 2018 12:33
Til: Hunskaar Håvard Mørch <havard.hunskaar@vegvesen.no>
Kopi: Nielsen Carl‐Erik <carl‐erik.nielsen@vegvesen.no>; Djuve Gunnar Einar <gunnar.djuve@vegvesen.no>
Emne: VS: Trafikksikringstiltak FV40 ‐ Matre i Sunnhordland ‐ bru over Kvednabekkjen
 
Hei!
 
Kan Statens vegvesen sei noko (foreløpig) om dette:
Er dette eit behov som bør prioriterast no?
Og kan kva kostnad snakkar vi om?
 
Mvh Bente
 
 

Fra: John Martin Jacobsen 
Sendt: mandag 13. august 2018 10:47
Til: Bente Utne <Bente.Utne@hfk.no>
Emne: VS: Trafikksikringstiltak FV40
 
 



Fra: Håkon Rasmussen 
Sendt: søndag 12. august 2018 18:50
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: VS: Trafikksikringstiltak FV40
 
 

Fra: Kari S Fisketjøn Tveit <kari.synnove.fisketjon.tveit@kvinnherad.kommune.no> 
Sendt: fredag 10. august 2018 08:36
Til: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>; Jon Askeland <jon.askeland@radoy.kommune.no>
Kopi: Benthe Bondhus <Benthe.bondhus8@gmail.com>
Emne: VS: Trafikksikringstiltak FV40
 
Hei!
 
Viser til mail nedanfor, sendt 25.5.
Eg prøvde å ringja i dag, men sender denne mailen sidan eg ikkje fekk kontakt.
 
I Matre i Sunnhordland er SKL sin kraftstasjon snart riven.  Saka vår hastar difor litt.
Er det mulig å få gjort noko med denne vesle brua i samband med vegutbetringa og visningspunktet som skal
komma?
 
Eg tek kontakt på måndag.
 
Med helsing
Kari Synnøve Tveit | Leiar Matre bygdalag
Tlf: 91379933

www.kvinnherad.kommune.no  |  

Tenk miljø før du skriv ut!
 

Fra: Kari S Fisketjøn Tveit 
Sendt: fredag 25. mai 2018 08:45
Til: 'hakon.rasmussen@hfk.no' <hakon.rasmussen@hfk.no>; 'jon.askeland@radoy.kommune.no'
<jon.askeland@radoy.kommune.no>
Kopi: 'benthe.bondhus8@gmail.com' <benthe.bondhus8@gmail.com>
Emne: Trafikksikringstiltak FV40
 
På Opstveit i Matre i Sunnhordland skal Sunnhordland Kraftlag AS nå starta riving av kraftstasjonen Blåfalli 2.
 
Etter rivinga vil det bli ny, fin veg der stasjonen stod. I tillegg vil det komma eit flott «Visningspunkt» som
visualiserer vatnet si ferd frå fonn til fjord og korleis denne energien vert nytta til straum.
 
Rett ovanfor Blåfalli 2 ligg ei lita bru over Kvednabekkjen. Denne brua er ein flaskehals og kan vera vanskeleg å
komma over for store kjøretøy. Etter rivinga av kraftstasjonen og bygginga av visningspunktet vil SKL laga ein betre
sving inn mot brua, men sjølve brua vil bli like smal.
 
Eg legg ved eit par bilete som viser kor smal og lita brua er.
 
Matre bygdalag ønskjer at denne brua vert utbetra i samband med ombygging og utbetring av vegen som følgje av
riving av kraftstasjonen.
 
Me har òg kontakt med Kvinnherad kommune om denne saka. Kanskje ein kan få til eit «spleiselag»?
 
 
Med helsing
Kari Synnøve Tveit



Leiar Matre bygdalag
 
 
Med helsing
Kari Synnøve Tveit | Merkantil 
Tlf: 53 46 14 23

www.kvinnherad.kommune.no  |  

Tenk miljø før du skriv ut!
 


